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Wanda Redestowicz «___ I___ _________

D o _____ ;.J <biuro.rady@zabiawola.pl>

Wanda Redestowicz 
Radna okręgu wyborczego nr 7

Wójt Gminy 
Żabia Wola

Interpelacja

Oczekiwana przez mieszkańców wiele lat inwestycja dotycząca drogi gminnej 
-ulicy Słonecznej we wsi Grzegorzowice poprawia komfort korzystania przez 
kierowców. Niestety tylko. Rów przydrożny wykonany jedynie W  części drogi 
ni zapewnia odwodnienia obszaru z powodu nie wykopania rowu na odcinku 
od ulicy Świerkowej do Lasku Ten defekt winien być niezwłocznie usunięty. 
Wnoszę o przystąpienie do prac .które spowodują dokończenie przebudowany 
tej ulicy w terminie możliwie najbliższym.

Z poważaniem 
Wanda Redestowicz

Wanda Redestowicz 
Radna okręg wyborczy nr 7

Wójt Gminy 
Żabia Wola

Wielokrotnie zgłaszam konieczność poprawienia gminnych dróg gruntowych
mieszkańcom w moim okręgu wyborczym. W mojej miejscowości ulicę B ukietowa i Daleką. Korzystny czas 
na prace remontowe w ramach bieżącego utrzymania dróg, nie został podjęty w naszych miejscowościach. 
Obecnie jesienne
sloty będą dodatkowo degradować nawierzchnie nieutwardzone.
Proszę dokonać oględzin stanu dróg dla zdecydowania o najkorzystniejszej naprawie by ich trwałość
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gwarantowała dobre użytkowanie ulic przez Wszystkich 
mieszkańców, a jest ich w  naszych miejscowościach naprawdę wielu.

Z poważaniem 

Wanda Redestowicz

Wanda Redestowicz 
radna okręgu wyborczego nr 7

Wójt Gminy 

Żabia Wola

Szanując przepisy obowiązującego nas Statutu Gminy (&7ust1i3) uprzejmie proszę o przesłanie mi drogą 
listowa bądź elektroniczna kopi pisma z którym przekazana została do Starostwa Powiatu Grodziskiego, 

sprawa organizacja ruchu na ulicy Pałacowej we wisi Grzegoizewice. Zmiana organizacji ruchu wynika z 
planowanej instalacji progów zwalniających.

Z poważaniem 

Wanda Redestowicz
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